



السيرة الذاتية C.V للأستاذ المساعد الدكتور محمد سمير دهيرب الربيعي

- الاسم : الاستاذ المساعد الدكتور. محمد سمير دهيرب الربيعي
- سنة ومكان التولد: 1969 في محافظة المثنى/السماوة .
- اعمل حالياً في كلية الإدارة والاقتصاد- جامعة المثنى بلقب علمي استاذ مساعد.
- سابقاً في ديوان الرقابة المالية تم تعييني في نيسان /2000 ولغاية تشرين الثاني/2009، كلفت بمهام رئيس هيئة رقابة مالية لمدة 10 سنوات..
- انتقلت إلى وزارة التعليم العالي والبحث العلمي سنة 2009. وفي سنة 2012 تم ترقيتي إلى مرتبة مدرس.
- شاركت في العديد من الدورات التدريبية أكثر من (30) دورة في مجال الرقابة والتدقيق وتدريب المتدربين وحصلت على عدة شهادات تقديرية من داخل وخارج العراق.
- قام الباحث بنشر بحوث بعدد (30) بحث في تخصص المحاسبة الادارية والتكاليف.
- تم تأليف كتابين ضمن الاختصاص الدقيق وهما(التفكير الرشيق في محاسبة التكاليف- وكتاب اساسيات محاسبة التكاليف والادارية، وكتاب محاسبة التكاليف المتقدمة)
- حصلت على اكثر من (25) كتب شكر وتقدير من السادة رؤساء جامعة المثنى وحصلت على درع التميز من وزارة التعليم العالي والبحث العلمي.
- حصلت على شهادة الدكتوراه من جامعة بغداد تخصص محاسبة الكلفة وإدارية سنة 2017.

CV. of Assistant Professor Dr. Muhammad Samir Dhaireb Al-Rubaiey

Name: Assistant Professor Dr. Mohamed Samir Duhairb Al-Rubaiey

-Year and place of birth: 1969 in Al-Muthanna Governorate / Samawah.

-I am currently working at the College of Administration and Economics - University of Al-Muthanna with the scientific title of Assistant Professor.

-Previously in the Board of Supreme Audit, I was appointed in April / 2000 until November / 2009, I was assigned the duties of the head of the Financial Supervisory Authority for a period of 10 years.

-I moved to the Ministry of Higher Education and Scientific Research in 2009. In 2012, I was promoted to the rank of teacher.

-Participated in many training courses, more than (30) courses in the field of control, auditing and training of trainees, and obtained several certificates of appreciation from inside and outside Iraq.

-The researcher has published (30) research papers in the field of management accounting and costs.

-Two books have been written within the strict specialization, namely (Agile Thinking in Cost Accounting - The Fundamentals of Cost and Administrative Accounting, and the Advanced Cost Accounting book.)

I received more than (25) letters of thanks and appreciation from the presidents of the University of Al-Muthanna, and I received the Shield of Excellence from the Ministry of Higher Education and Scientific Research.

She received her PhD from the University of Baghdad, specializing in cost and management accounting in 2017.